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Abstract (en)
[origin: WO8702122A1] A specimen cooling and warming apparatus and method comprising a chamber (12) with a lid (16) and having a
temperature gradient in the chamber (12). A carriage (18) is provided and controlled by a control means (40) and a drive mechanism (10) to move
through the temperature gradient at desired rates to achieve desired rates of cooling to freezing or warmming from freezing, specimens including
biological specimens.

Abstract (fr)
L'appareil ci-décrit comprend une chambre (12) pourvue d'un couvercle (16) et d'un gradient thermique. Un chariot (18) commandé par un organe
de commande (40) et un mécanisme d'entraînement (10) se déplace à travers le gradient thermique à des vitesses désirées pour parvenir à des
vitesses désirées de refroidissement pour congeler des éprouvettes y compris des éprouvettes biologiques ou de réchauffement pour réchauffer les
éprouvettes congelées.
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